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PROTOKÓŁ  Nr XXIX/2014  

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 25 lipca  2014 roku 

 
odbytej w świetlicy wiejskiej we wsi Bodaczki, pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego.  

Obrady rozpoczęto o godz. 930 , a zakończono o godz. 1140 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 13 

Radni obecni na Sesji: 

1. Bazylewski Krzysztof   8. Piotrowska Krystyna 
2. Derehajło Teresa               9. Tuszewicki Eugeniusz 
3. Góralczyk Eugeniusz              10. Wietoszko Wiesława 

4. Jakimiuk Anatol    11. Rzepniewski Paweł 
5. Korniluk Andrzej               12. Zienczuk Leszek                          

6. Oliwniak Agnieszka                                  13. Jakubowski Karol                                 
7. Lasecka Danuta                
                                                                         

Radni nieobecni: Roszkowski Tomasz, Radziwił Agnieszka 
 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Charyton  Stanisłąw, Sekretarz Gminy 

3. Szerszeń Lucjan - Sołtys wsi Bodaczki 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad Sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 13 radnych, obrady są 
prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty 

uchwał radni otrzymali. W między czasie po wysłaniu zawiadomień wyszła potrzeba podjęcia 
jeszcze jednej uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania strategii Rozwoju Gminy 
Boćki na lata 2015 - 2022. Przewodniczący powiedział, iż proponuje wprowadzić do 

porządku dziennego jeszcze jeden punkt pod numerem 6 podjęcie niniejszej uchwały.   
Zapytał czy radni wyrażają zgodę na wprowadzenie dodatkowego tematu do porządku obrad i 

czy ktoś ma  pytania lub uwagi. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał 
pod głosowanie  zmieniony proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad  

2. Przyjęcie protokołu obrad  XXVIII Sesji Rady Gminy  
3. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkół w 

Boćkach (XXIX-190-2014) 
4. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatności za pobyt dzieci w Punkcie Przedszkolnym 

przy Zespole Szkół w Boćkach (XXIX-191-2014) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014 rok 
(XXIX-192-2014) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania strategii Rozwoju Gminy 
Boćki na lata 2015 - 2022. (XXIX-193-2014) 

7. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 
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8. Sprawy różne 

9. Interpelacje i zapytania radnych 
10. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

11. Zamknięcie obrad sesji 
 

Ad pkt 2.  

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z XXVIII Sesji był wyłożony do wglądu 
na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi lub 

pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 
obrad XXVIII Sesji Rady Gminy „za” – oddano 13 głosów /przyjęto jednogłośnie/.  
Ad pkt 3 i 4 

Projekty uchwał omówił Sekretarz Gminy, powiedział że Punkt Przedszkolny przy Zespole 
Szkół w Boćkach funkcjonuje od już kilku lat, z tym że każdorazowo uchwałę podejmowano 

na czas określony na jeden rok szkolny. Z rozeznania wynika, że w dalszym ciągu punkt jest 
niezbędny. Dotychczasowe funkcjonowanie punktu zdawało egzamin,  rodzice mają taką 
potrzebę i są chętni do posyłania dzieci do przedszkola. Tym razem proponuje się od 01 

września 2014 roku bezterminowe podjęcie uchwały. Punkt prowadzony i finansowany 
będzie z budżetu Zespołu Szkół w Boćkach. Pracodawcą dla zatrudnionych tam osób będzie 

Zespół Szkół, a nadzór pedagogiczny sprawowany przez dyrektora Zespołu.  Punkt 
przedszkolny na celu ma realizację zadań określonych w ustawie o systemie oświaty i w 
aktach wykonawczych wydanych na podstawie tej ustawy. Nauczyciel ma planować i 

prowadzić pracę wychowawczo-dydaktyczną w oparciu o zestaw programów wychowania 
przedszkolnego i odpowiadać za ich jakość. Do przedszkola przyjmowane będą dzieci w 

wieku 3-4 lat, pierwszeństwo w przyjęciu mają dzieci pochodzące z rodzin znajdujących się 
w trudnej sytuacji materialnej, dzieci specjalnej troski, rodzeństwo. Dzienny wymiar godzin 
przeznaczonych na realizację podstawy programowej wynosi 5 godzin i 25 tygodniowo. 

Nauczanie, wychowanie i opieka ponad ten wymiar jest odpłatna. Dlatego też w tym celu 
podejmuje się drugą uchwałę dotyczącą odpłatności. Proponuje się odpłatność w wysokości 1 

zł za każdą rozpoczętą godzinę. Zakres świadczeń oraz zasady pobierania odpłatności 
określać będzie umowa cywilnoprawna zawierana pomiędzy Dyrektorem Zespołu Szkół i 
rodzicami. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do Sekretarz Gminy odnośnie utworzenia 
punktu przedszkolnego przy zespole szkół w Boćkach.  

Radni pytań nie zgłosili.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekty uchwał i poddał pod głosowanie: 
 

Uchwała Nr XXIX/190/14 Rady Gminy Boćki z dnia 25 lipca 2014 roku w sprawie 
utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkół w Boćkach   

podjęta jednogłośnie "za" - oddano 13 głosów 
 
Uchwała Nr XXIX/191/14 Rady Gminy Boćki z dnia 25 lipca 2014 roku w sprawie 

odpłatności za pobyt dzieci w Punkcie Przedszkolnym przy Zespole Szkół w Boćkach   
podjęta jednogłośnie "za" - oddano 13 głosów 

 
ad pkt 5 
Wójt poinformował, że wprowadzamy dwie zmiany w budżecie, jedna dobra wiadomość to 

taka że tym razem nie dajemy Starostwu Powiatowemu, a otrzymujemy od nich środki 
budżetowe. Starostwo przekazało nam kwotę 3 tys zł na wsparcie organizacji koncertu 

artystycznego w ramach Międzynarodowego Festiwalu Folkloru "Podlaskie Spotkania 2014".  
Środki te wprowadzamy do budżetu gminy i przekazujemy dla Gminnego Ośrodka Kultury na 
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sfinansowanie kosztów związanych z organizacją niniejszej imprezy, która odbędzie się 30 

lipca w środę w Boćkach.  
Druga zmiana w budżecie polega na zmniejszenia wydatków na zadaniu inwestycyjnym 

przebudowy ulicy we wsi Piotrowo Krzywokoły i przeniesieniu ich na zwiększenie wydatków 
związanych z  remontem świetlicy w miejscowości Boćki 
Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Uchwała Nr XXIX/192/14 Rady Gminy Boćki z dnia 25 lipca 2014 roku w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014 rok  
podjęta jednogłośnie "za" - oddano 13 głosów 

 
ad pkt 6 

Głos zabrał Wójt, powiedział że aktualna strategia obowiązuje do 2015 roku, trzeba 
opracować nową na dalsze lata 2015 - 2022. Dziś podejmiemy uchwałę o przystąpieniu do 
opracowywania Strategii. Informację o podjętej uchwale należy podać do publicznej 

widomości w sposób zwyczajowo przyjęty, ogłosić w BIP i w czasopiśmie Boćkowiak z 
prośbą o zgłaszanie przez mieszkańców wniosków do zamieszczenia w Strategii. Projekt 

strategii podlega konsultacjom społecznym z mieszkańcami.  
Pan Bazylewski Krzysztof zapytał, czy jest wyznaczony termin opracowania strategii. Wójt 
odpowiedział, że terminu wyznaczonego nie ma, ale skoro obecna obowiązuje do końca 2014 

roku to w takim też terminie należałoby  podjąć nową.  
Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał 

pod głosowanie: 
 
Uchwała Nr XXIX/193/14 Rady Gminy Boćki z dnia 25 lipca 2014 roku w sprawie 

przystąpienia do opracowania strategii Rozwoju Gminy Boćki na lata 2015 - 2022 
podjęta jednogłośnie "za" - oddano 13 głosów 

 
Ad pkt 7 
Z realizacją uchwał zapoznał Wójt, powiedział że Starostwo Powiatowe za przekazane z 

gminy środki pieniężne sporządza dokumentację techniczną na przebudowę odcinka drogi 
ulicy we wsi Torule do mostu oraz na przebudowę drogi powiatowej od skrzyżowania z drogą 

gminną w kierunku Wandalina do miejscowości Wygonowo (Pomnik). Podpisana została 
umowa na remont drogi w obrębie wsi Śnieżki. W przyszły wtorek 29 lipca umówiony jest 
termin podpisania umowy z Urzędem Marszałkowskim na budowę kolektorów słonecznych i 

na remont Świetlicy we wsi Nurzec. Ogłoszony już został przetarg na dostawę i montaż 315 
instalacji solarnych na terenie gminy w ramach Projektu: "Boćki - Gmina pozytywnej energii. 

Wykorzystanie odnawialnych źródeł  energii poprzez montaż kolektorów słonecznych.". 
Termin 26 sierpnia 2014 rok. Wszyscy mieszkańcy uiścili opłatę. Otrzymaliśmy środki i 
podpisaliśmy umowę na dotację celową związaną z usuwaniem skutków klęsk żywiołowych 

na drogę w obrębie wsi Śnieżki.  
Ad pkt 8 

Pan Wójt poinformował, że jeszcze w 2015 roku trzeba będzie podjąć uchwałę o zasadzie 
funkcjonowania transportu publicznego na terenie gminy. Uchwała niezbędna jest do 
otrzymania z Sejmiku Samorządowego dopłaty do biletów na dowóz dzieci do szkół.  

Radny Pan Karol Jakubowski powiedział, że we wsi Jakubowskie odbyło się zebranie 
wiejskie w sprawie przeznaczenia funduszu sołeckiego. Mieszkańcy mieli różne potrzeby i 

odmienne zdania, nie dokonano wyboru na co przeznaczyć środki.  
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Pan Wójt odpowiedział, że po to jest zebranie we wsi żeby każdy mieszkaniec wypowiedział 

swoje zdanie i zgłosił wnioski i potrzeby. Teraz na następnym zebraniu należy wszystkie 
wnioski rozpatrzyć i wziąć pod uwagę najbardziej potrzebne i pilne do realizacji, a następnie 

podjąć decyzję (przegłosować) uchwałę. 
Radna Pani Krystyna Piotrowska powiedziała, że lekarz chorób wewnętrznych, diabetolog 
Pani Krystyna Pisanko chciałaby zorganizować pogadankę mieszkańcom gminy i przekazać 

informacje na temat zagrożeń związanych chorobą cukrzycy.  
Pan Wójt odpowiedział żeby skontaktować się z Dyrektorem GOK-u i ustalić termin, 

najlepiej byłoby na spotkaniu Klubu Seniora.  Klub spotyka się dwa razy w tygodniu po dwie 
godziny. 
Wójt zapraszał Radnych i mieszkańców na koncert artystyczny zespołów organizowany na 

boisku szkolnym w dniu 30 lipca br środa godz. 17-ta pod nazwą Międzynarodowy Festiwal 
Folkloru "Podlaskie Spotkania 2014". 

Ad pkt 9 i 10 
Radni wniosków nie zgłosili. 
 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął obrady XXIX Sesji Rady 
Gminy. 

Protokołował: 
Helena Kłosińska 

Przewodniczący Rady Gminy  

Krzysztof Bazylewski 
 

 


